

Romelanda UF  
Romevi Hög 130  
442 92 Romelanda

**PROTOKOLL** Nr 7-2017

2017-06-12

§ 97 – 113

Art Huvudstyrelsemöte

Tid 19.00

Plats Romevi

Närvarande: Thomas Thunberg, Maria Carlsbogård, Tomas Cassanelli, David Arfvidsson  
Liisa Sjöberg, Martin Lundborg, Robert Rehammar

		<b>Ansvarig</b>
§ 97 Öppnande	Thomas T hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.	
§ 98 Dagordning	Dagordning godkändes.	
§ 99 Föregående Protokoll	Föregående protokoll godkändes	
§ 100 Kanslirapport	<ul style="list-style-type: none"><li>- Fungerar med bemanningen.</li><li>- Fotbollsskolan pågår.</li><li>- Skapa ett lag för lokalerna för att se om de är bokade.</li><li>- Thomas T skapar rutiner för att boka lokalerna.</li><li>- Ta fram kontrakten för uthyrning mail till Robert</li><li>- Aktivitetskalender mailas ut till nästa möte</li></ul>	Maria
§ 101 Ekonomi	<ul style="list-style-type: none"><li>- Bokfört tom 31maj</li><li>- Ca 100 000 på kontot, inga problem med cashflow</li><li>- Presentkort/något på Lysegården för de som hjälpt till med klippningen i Diseröd och maten under fotbollsskolan</li><li>- Återkommer till att lägga ut skötseln på kommunen</li><li>- Försäkringar: Robert drog lite om försäkringarna vi har, vill vi försäkra våra fordon maila chassissnummer så kan vi försäkring dom. Fotboll och Innebandy tecknas hos Folksam, täcker alla som deltar i den ideella verksamheten Licensen gäller från 15 år inom fotbollen.</li></ul>	Maria

	<p>Utökad försäkring täcker troligtvis slingan.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Bingoalliansen: Thomas T drog lite om sitt möte med bingoalliansen.</li> </ul> <p>Omsättningen gick upp lite förra året.</p>	
§ 102 Sponsring	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inget nytt.</li> </ul>	
§ 103 Rapporter från arrangemangen	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Sammandragen i helgen gick jättebra.</li> </ul>	
§ 104 Fotboll	<ul style="list-style-type: none"> <li>- P-04 lägger ner sitt lag.</li> <li>- P-06 är vi lite oroliga för.</li> <li>- Ledarträff 31 aug 19:00 – 21:00</li> </ul> <p>Agendan: Föreningen info Sisu förening och ledare Ledarpärmen Grupparbete Peter moderator Janne pratar lite om Föreningsutveckling</p>	
§ 105 Innebandy	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Går ev. upp till Div3</li> </ul>	
§ 106 Gymnastik	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ingen lösning för ledare till födda -13, svårt att få ledare till -14 också.</li> <li>- Kläder till ledarna</li> </ul>	
§ 107 Boulen	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Inget nytt</li> </ul>	
§ 108 Föreningsorganisation/Föreningsutveckling	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Dokumenthantering: Thomas T, Robert R och Tomas C tittar på detta</li> <li>- Ledare</li> <li>- Social värdegrund Janne skickar länkar till Thomas T som skall gå till ledarträffen</li> </ul>	
§ 109 Anläggning	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Föreningsbidrag: TT jobbar vidare</li> <li>- Höstens arbetsdag fasta rutiner för lagen försöka få reda på vad folk jobbar med (Snickare, målare och elektriker)</li> <li>- TT tar fram underlag till lagen</li> <li>- Luckor till kiosken (Martin mäter upp luckorna)</li> </ul>	
§ 110 Övriga frågor	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Ställplatser: Liisa jobbar vidare med detta.</li> <li>- Lysegården vill ha samarbete om husbil/vagnsplatser</li> <li>- Kommunen vill gärna ha ställplatser</li> <li>- TT och JF pratar med spelarrådet.</li> <li>- Titta över låskolvorna</li> <li>- Samarbete med kyrkan</li> <li>- Martin jobbar vidare</li> <li>- Joel Kallin</li> <li>- TT kallar Prästerna till nästa möte</li> <li>- Romekampen: TT informera</li> </ul>	

	<p>beslut på nästa möte. David gick en sträcka</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Martin informerar om terränglöpning</li> </ul> <p>Martin jobbar vidare med detta</p>	
§ 111 Planering	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Idrottensdag 26/8: Liisa och Katarina jobbar vidare</li> </ul> <p>P-02 speed. P-04 hoppborg. Styrelsen Hamburgare, sekretarit, mm</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Ledarträff 31/8 19:00-21:00</li> <li>- Höstens arbetsdag lördag 16/9</li> <li>- Höstmöte torsdag 16/11 19:00</li> </ul>	
§ 112 Nästa möte	<p>Huvudstyrelsemöten måndagar kl 19:00 Styrelsemöte den 14 aug 2017 Fika: Thomas T</p>	
§ 113 Avslutning		

.....  
Thomas Thunberg  
Ordförande

.....  
Tomas Cassanelli  
Sekreterare